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§ 6 
Medborgarförslag om skyltning av cykelförbudet i 
Vasaparken  
NI 2024/1295 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Den 25 september 2024 fick Norra innerstadens stadsdelsnämnd ett 
medborgarförslag angående tydligare skyltning om cykelförbud i 
Vasaparken. Enligt medborgarförslaget har Vasaparken besvärande 
cykel- och elsparkcykeltrafik och förslagsställaren anser att 
skyltningen om cykelförbudet är otydligt. 
  
Utifrån inkomna synpunkter samt egna observationer håller 
förvaltningen med förslagsställaren om att det finns problem med 
cykeltrafik i Vasaparken och att skyltningen som finns idag är 
otydlig och otillräcklig. Förvaltningen ser också att vissa delar av 
parkvägarnas utformning, med breda och raka sträckningar, bjuder 
in till cykling med höga hastigheter. Mot bakgrund av detta anser 
förvaltningen att det i Vasaparken är motiverat att se över och 
tydliggöra skyltningen avseende cykeltrafik och övrig trafik. 
Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden beslutar att 
förvaltningen under 2025 i samråd med trafikkontoret utför denna 
översyn samt genomför nödvändiga åtgärder. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/1295-4 Svar på medborgarförslag om tydligare 
skyltning om cykelförbudet i Vasaparken 

 NI 2024/1295-3 Bilaga 1. Medborgarförslag om tydligare 
skyltning om cykelförbud i Vasaparken (webbversion) 
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